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龙门石窟  

Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

886399-H | KPL6698 

9 天 7 晚 河南+西安 开封/洛阳/三门峡/登封 

华阴老腔   
Flight: Batik Airline (Subject to change) 

KUL/CGO     1640/2200        OD692 
CGO/KUL   2300/0430+1     OD693 
 

Tour Fare:  

行程亮点:  

~ 全程无购物 / 无保证自费 

~ 全程 4+5 💎酒店 (当地 5 星) 

~ 旅游保险 (含 Covid 保险) 

~ 龙门石窟 (含电瓶车) 

~ 白鹿原影视城 (含电瓶车+观光扶梯) 

~ 兵马俑 (含电瓶车) 

~ 中岳嵩山少林寺+电瓶车 

~ 黄河文化公园+电瓶车 

美食安排 Local Meals: 

· 灌汤包风味 

· 肉夹馍风味 

· 裤带面风味 

· 素斋风味 

· 非遗饺子宴 

~ 推荐精彩表演 Optional: 

RMB300: 驼铃传奇或西安千古情 

注意事项: 

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用. 

2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg

托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.  

3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中

文版本为依据. 

4. 行程次序变动, 以当地旅⾏社安排为准 

 

兵马俑  

D1 吉隆坡/ 郑州 1640/2200 (MOB)  酒店 4 : 航政酒店或同级 

集合 KLIA 1 机场, 准备登记飞往郑州, 入住酒店 

D2 郑州 (1.5H) 开封 (2.5H) 洛阳  (B/L/X)   酒店 4 : 吾朵丽呈酒店或同级 

包公祠 开封有个包青天, 铁面无私辩忠奸--为纪念中国古代著名清官,政治改革家包拯而重建.   

清明上河园 是按照中国传世名画《清明上河图》为蓝本 1:1 复原再现的大型宋代历史文化主题公园.   

丽景门+洛阳老城十字街 是一座重现古都洛阳风貌的城楼, 打卡网红小吃+文创街区.   

D3 洛阳 (4H) 西安   (B/L/D)  酒店 4 : 智选假日酒店或同级 

洛阳龙门石窟 (含电瓶车) 世界文化遗产, 中国古代佛教石窟艺术宝库.   

D4  西安    (B/L/D)  酒店 4 : 智选假日酒店或同级 

大雁塔  西安最佳观赏网红打卡地大悦城内外观大雁塔 

玄奘广场 佛文化主题广场, 位于大慈恩寺南侧, 玄奘铜像为中心. 大兴善寺 

西安古城墙  全国保存最完整的明城墙, 围绕西安古城, 全长 13.74 公里.   

钟鼓楼广场 西安市市中心, 以明代钟楼,鼓楼为代表性古建筑.   

夜游大唐不夜城 夜游网红打卡一条街, 体验绚丽的古代建筑与现代灯光的完美结合 

D5  西安    (B/L/D)   酒店 4 : 智选假日酒店或同级 

白鹿原影视城 八大体验项目+电瓶车+观光扶梯+民国装+声音博物馆+华阴老腔+大型实景演出二虎守长安+长安

翱翔+360 度立体电影,滋水县城小镇,复古怀旧街区易俗村特色小街, 

回民一条街长安寻宝活动+体验陕西特色小吃 

D6 西安 (3H) 三门峡   (B/L/D)   酒店 5 : 天鹅城国际大酒店或同级 

兵马俑 (含电瓶车) 世界第八大奇迹, 见证始皇帝统一六国的丰功伟绩.   

陕州地坑院 地平线下古村落, 民居史上活化石.   

D7 三门峡 (2.5H) 登封    (B/L/D)  酒店 5 : 中州华鼎饭店或同级 

中岳嵩山少林寺+电瓶车少林寺不仅是禅宗的发祥地, 还是中国功夫的发祥地, 有“禅宗祖庭, 功夫圣地”之称,  

被誉为“天下第一名刹”.   

D8  登封 (1.5H) 郑州 / 吉隆坡  (B/L/D)    

黄河文化公园+电瓶车+炎黄二帝巨像广场 一个展示黄河文化和历史的公园, 而炎黄二帝巨像广场则是一个

庄严的场所,上有巨大的炎黄二帝雕像,以纪念中国古代传说中的两位帝王——炎帝和黄帝 

二七纪念塔广场 有重要的历史纪念意义,吸引了许多国内外游客前来参观了解中国近现代历史的重要事件.  

百年德化步行街 一条历史悠久的商业街道, 这条步行街保存着许多具有百年历史的建筑, 以及传统的德化文化和

手工艺品.  

晚餐后送机 2300/0430+1 

D9 抵达吉隆坡   (MOB) 

 

西安 
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9D7N Henan+ Xi'an Terracotta Army/Longmen/Shanzhou 

 
D1 Kuala Lumpur / Zhengzhou  1640/2200 (MOB)   Hotel 4 : Wokin Grand or Similar 

Assembling at KLIA 1 airport, preparing for boarding towards Zhengzhou and checking into the hotel 

D2 Zhengzhou (1.5H) Kaifeng (2.5H) Luoyang (B/L/X)   Hotel 4 : Wuduo Licheng or Similar 

Bao Gong Temple is a place dedicated to Bao Qingtian, known for his impartiality and fairness in distinguishing loyalty and treachery.  

Qingming Riverside Landscape Garden a large-scale theme park recreating the Song Dynasty history and culture. 

Li Jing Gate + Luoyang Old Town Cross Street A city tower recreating the ancient charm of Luoyang. 

D3 Luoyang (4H) Xi'an   (B/L/D)   Hotel 4 : Holiday Inn Express or Similar 

Longmen Grottoes Tour (Including Electric Sulttle) World Cultural Heritage, Treasures of Ancient Chinese Buddhist Grotto Art. 

D4 Xi'an     (B/L/D)   Hotel 4 : Holiday Inn Express or Similar 

The Giant Wild Goose Pagoda is one of the best places to visit in Xi'an. You can enjoy the view of the pagoda both inside and outside 

Dayuecheng, which is a popular spot for taking photos. Daxingshan Temple 

Xuanzang Square located on the south side of the Great Ci'en Temple,with the bronze statue of Xuanzang at its center.  

Xi'an City Wall The most well-preserved Ming Dynasty city wall in China.  

Bell and Drum Tower Square The city center of Xi'an,characterized by the Ming Dynasty Bell Tower and Drum Tower. 

Night Tour of Tang Dynasty Everbright City Night tour of a trendy street for photo. 

D5  Xi'an           (B/L/D)   Hotel 4 : Holiday Inn Express or Similar 

Bailuyuan Film and Television City Eight major experiential project like Electric cart, Sightseeing escalator, Republic of China costumes, 

Sound Museum,Huayin Peking Opera, Large-scale live performance "Guarding Chang'an with Two Tigers. 

Muslim Street Experience Shaanxi Specialty Snacks 

D6 Xi'an (3H) Sanmenxia   (B/L/D)   Hotel 5 : Swan City International Grand Hotel or Similar 

Terracotta Army Tour (Including Electric Cart) The Eighth Wonder of the World,witnessing the magnificent achievements of the First 

Emperor in unifying the six states. 

Shanzhou Pit Courtyard Ancient Village Beneath the Horizon,Living Fossils of Residential History. 

D7  Sanmenxia (2.5H) Dengfeng  (B/L/D)   Hotel 5 : Zhongzhou Huading Hotel or Similar 

Shaolin Temple at Mount Songshan Tour (Including Electric Cart) is not only the birthplace of Chan Buddhism but also the 

birthplace of Chinese Kung Fu.It is known as the "ancestral home of Chan Buddhism and the holy land of martial arts 

D8  Dengfeng (1.5H) Zhengzhou / Kuala Lumpur 2300/0430+1 (B/L/D)    

The Yellow River Culture Park along with an electric car ride, offers a fascinating exploration of the cultural significance of the Yellow 

River. Additionally, you can visit the Square of the Two Emperors, featuring colossal statues honoring the legendary figures of Chinese history. 

Yellow River Cultural Park and Square of the Giant Statues of the Two Emperors Yan and Huang The mother river of 

the Chinese nation, a pilgrimage site for the descendants of Yan and Huang. 

Erqi Memorial Tower Square+Hundred-Year Dehua Pedestrian Street A city landmark,the bustling commercial district of 

Zhengzhou,surrounded by a plethora of supermarkets and shopping centers. After dinner heading to airport. 

D9 Arrival KLIA 1 (One)      (MOB) 
 

 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 
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